
Hej! 
 
FFIAs representant besökte nyligen commissioner på DPCCS för att fråga hur det såg ut med 
möjligheten att förmedla barn till FFIAs familjer. Svaret blev som tidigare att det kommer att dröja en 
tid och det var svårt att säga hur länge. Vår representant tyckte trots svaret att det var ett positivt 
möte och kommer att besöka myndigheten med jämna mellanrum för att stämma av läget.  
 




